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Leiden, 27 januari 2025 

Geachte vertegenwoordiger van een opleidingsinstituut, 

U krijgt dit bericht, omdat u momenteel bent ingeschreven in het register van de SBHFL als vertegen-
woordiger van een opleiding die de hartfunctie opleiding geheel of gedeeltelijk aanbiedt, of omdat u 
bij- en nascholingen aanbiedt aan hartfunctielaboranten. Vanaf dit jaar zal de SBHFL een start maken 
met de herregistratie van hartfunctielaboranten. Het komt er kort gezegd op neer dat hartfunctiela-
boranten die in de klinische praktijk werken in een 5-jaarlijkse cyclus zullen worden geherregi-
streerd. In deze brief zullen we een en ander uitleggen over dit proces. Het kan zijn dat studenten, 
alumni of hartfunctielaboranten die onderwijs bij u hebben gevolgd, uw instituut benaderen met 
vragen over dit proces. Hoewel u daar geen formele rol in hebt, leek het ons wel relevant om u op 
de hoogte te brengen van dit proces. 

Waarom herregistratie van hartfunctielaboranten? 

Al sinds de oprichting van het SBHFL register voor hartfunctielaboranten is het de insteek geweest 
om laboranten niet alleen 1-malig te registreren, maar ook te herregistreren in een 5-jaarlijkse cy-
clus. Iedere hartfunctielaborant die wordt ingeschreven krijgt ook de instructie om bij- en nascholing 
te volgen of andere vormen van deskundigheidsbevordering en om een minimaal aantal uren als 
hartfunctielaborant te werken. Hiermee kan gegarandeerd worden dat hartfunctielaboranten de 
hoge kwaliteit kunnen blijven bieden die noodzakelijk is in de dagelijkse praktijk. De SBHFL doet deze 
(her)registratie op verzoek van de Nederlandse Hartfunctie Vereniging, de Vereniging voor Invasief 
Technische Hartstimulatie Specialisten en de Nederlandse Vereniging Voor Cardiologie. 

Wat gaat er gebeuren? 

De herregistratie zal niet van de ene op de andere dag worden ingevoerd. Om te beginnen gaat het 
om een 5-jaarlijkse cyclus. Dat betekent dat bij de eerste herregistratie alleen de hartfunctielaboran-
ten worden uitgenodigd waarvan het laatste diploma langer dan 5 jaar geleden behaald is. Op 
www.sbhfl.nl/registratie wordt gepubliceerd aan welke eisen een hartfunctielaborant moet voldoen 
om geherregistreerd te worden en wat er gebeurt op het moment dat iemand niet aan die eisen kan 
voldoen. De SBHFL heeft het proces dusdanig opgezet dat het bijna altijd mogelijk is om, zo nodig 
met aanvullende tijd, aan de eisen te voldoen. In die tijd mag een hartfunctielaborant gewoon in de 
praktijk blijven werken. In het geval een hartfunctielaborant het niet eens bent met het herregistra-
tiebesluit van de SBHFL, dan kan bezwaar gemaakt worden en wordt de situatie opnieuw beoor-
deeld door een commissie van bezwaar. 

Wat kan ik als opleidingsinstituut verwachten? 

Het kan zijn dat dat u door een hartfunctielaboranten wordt benaderd met de vraag of zij een nieuw 
afschrift van certificaat of getuigschrift mogen hebben voor het doel van de herregistratie. In de 
meeste gevallen is het zo dat certificaat/getuigschrift dat behoort bij de basisopleiding van hartfunc-
tielaboranten (en uitstroomvariant) al door ons beoordeeld is. Het kan echter wel zo zijn dat bij- en 
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nascholingen niet op de juiste manier zijn vastgelegd door een hartfunctielaborant. In die gevallen 
vragen wij u vriendelijk om daar in voorkomende gevallen bij te helpen. 

Wat is het tijdpad? 

De SBHFL is momenteel nog bezig met de technische inrichting van het proces dat zal verlopen via 
de SBHFL-balie. De verwachting is dat dit in het eerste kwartaal van dit jaar is afgerond. In het 
tweede kwartaal zullen de hartfunctielaboranten die voor herregistratie in aanmerking komen van-
zelf een bericht krijgen met informatie over wat er precies verwacht wordt. 

Wellicht is de start van de herregistratiecyclus iets dat voor sommige hartfunctielaboranten onrust 
met zich meebrengt. De SBHFL is zich hiervan bewust. Het is van belang dat u zich realiseert dat de 
herregistratie een middel is om te bewijzen dat de kwaliteit van hartfunctielaboranten in Nederland 
zeer hoog is. We richten dit proces niet in, omdat de gedachte leeft dat er hartfunctielaboranten zijn 
die niet aan de eisen voldoen. Herregistratie is in die zin een volgende stap in de professionalisering 
van hartfunctielaboranten, een vak dat één van de hoekstenen is van de cardiale zorg in Nederland. 

Met vriendelijke groet, 

Namens het SBHFL-bestuur, 

 

Roderick Scherptong, oud-voorzitter SBHFL  


